

國立中興大學 臺灣學術倫理教育資源中心「必修教研人員」帳號申請表
NCHU's Account Application form for AREE's "Mandatory Teacher and others"

序號 No.	單位 Department	職稱 Status	人員姓名 Name	電子郵件帳號 Email Address (used as the account)	備註 Note
1					
2					
3					
4					
5					
6					
7					
8					
9					
10					

申請人 Applicant sign :	連絡電話 Contact number :
計畫主持人/單位主管 核章 Project leader or the unit supervisor sign :	
申請日期 Date of Application :	
備註 Note :	
<p>1.申請表電子檔(excel格式)請傳送至vmlab@nchu.edu.tw，信件主旨：○○系-臺灣學術倫理教育資源中心「必修教研人員」帳號申請表。</p> <p>2.申請表紙本經計畫主持人或單位主管核章後，請傳遞袋送至研發處學術組盧錦惠小姐（校內分機550轉302）存查。</p> <p>1.Please send the electronic application form (Excel format) to vmlab@nchu.edu.tw with the subject line: "○○ Department - Account Application form for AREE's Mandatory Teacher and others."</p> <p>2.After the application form has been signed and stamped by the project leader or the unit supervisor, please deliver the hard copy to Ms. Lu at the Academic Development Division of the Research and Development Office (internal extension 550 ext. 302) for record-keeping.</p>	